

Guangren Elementary School

Grade 4 Newsletter Week 4: September 16th - September 20th , 2024

光仁國小ESL雙語班週報 - 四年級 第一學期第四週 九月十六日 -九月二十日

Contents 目錄:

- 1. A Peek into our Week!
- 2. High Frequency Words
- 3. Key Content Words
- 4. Grammar Focus
- 5. Social Conventions
- 6. Homework Announcements
- 7. Upcoming Dates

- 1. 本週搶先看
- 2. 高頻率單字
- 3. 關鍵字彙
- 4. 文法重點
- 5. 主要句型
- 6. 作業公告
- 7. 即將到來的日子



Grade 4 Yellow (Ai) class

四年級信班黃組

In this class, students participated in a conjunction activity! They were given pictures and words, and they had to make their own sentences on whiteboards using conjunctions. This fun exercise helped them improve their writing skills while enhancing their understanding of how to connect ideas.

課堂上,學生們參與連接詞活動!他們拿到圖片和單字,必須在小白板上用連接詞造出自己的句子。這個有趣的練習幫助他們提高寫作技巧,同時加深他們對連接觀點的理解力。



Grade 4 Yellow (Xin) & Green (Ren)Class

四年級信班黃組 & 仁班綠組

In this class, students participated in a scavenger hunt all about the heart! During this engaging activity, they searched for facts regarding the heart's appearance, location, and function, as well as healthy habits to keep their hearts strong. Working individually with the help of the teacher, students then filled in the graphic organizer using the information they got around the classroom. The students learned valuable information that will help them understand the importance of heart health.

課堂上,學生們參與關於心臟的尋寶遊戲!在這個引人入勝的活動中, 他們尋找有關心臟外觀、位置和功能的資訊,以及保持心臟健康的健康 習慣。在老師的幫助下,學生各自完成任務,然後利用他們在教室裡獲 得的資訊填寫圖表。學生學到寶貴的資訊,有助於他們瞭解心臟健康的 重要性。



Grade 4 Yellow (Ren) class

四年級仁班黃組

In this class, students engaged in a labeling activity using provided texts! This hands-on exercise helped them identify and understand key concepts while improving their reading and comprehension skills. By labeling different parts of the texts, students gained a clearer understanding of the material. We believe this interactive approach enhances their learning experience.

課堂上,學生們利用提供的課文參與貼標籤的活動!這項實踐活動幫助他們 識別和理解重要概念,同時提高閱讀和理解能力。透過不同貼標籤的文字部 分,學生對教材有更清楚的理解。我們相信,這種互動方式能增強他們的學 習體驗。



Grade 4 Green (Ai) class

四年級愛班綠組

In this class, students completed an activity focused on describing the appearance of the heart! They wrote sentences that highlighted its shape, color, and unique features. This exercise helped them enhance their descriptive writing skills while deepening their understanding of this organ.

課堂上,學生們完成一項以描述心臟外觀為主的活動!他們寫的句子凸顯出心臟 的形狀、顏色和獨特特徵。這樣的練習幫助他們提升寫作的敘述技能,同時加深 對這器官的認識。





High Frequency Words (HFW) & Keywords

高頻率單字和重要字彙

HFW

- Best
- City
- Country
- Animal
- Answer
- Example
- Healthy

高頻率單字

- 最棒的
- 城市
- 國家
- 動物
- 答案
- 範例
- 健康的



Content Keywords 重要字彙

Keywords

- Habits
- Organ
- System
- Function
- Vitamins
- Circulatory
- Benefits
- pumps



重要字彙

- 習慣
- 器官
- 系統
- 功能
- 維他命
- 循環系統
- 好處,益處
- 幫浦

Grammar Focus

文法重點

Adjectives: (Colour, size, shape)

- o The heart is **red** and has a **shape of 2 fists joined together.**
- The brain is **pink.**



形容詞:

(顏色、尺寸、形狀)

- 心臟是紅色的,有兩個拳頭合在一起的形狀
- 大腦是粉紅色的。

Social Conventions 主要句型

"You/we must....."



"I think we should"	
"I think you should"	
"I think we shouldbecause"	

- 我認為我們應該…
- 我認為你應該…
- 我認為我們應該…因為…
- 你們/我們必須…

Homework Announcements 回家作業

For homework, we will no longer be using the QR codes; instead, it will be posted in our Google Classroom. Please login to Google Classroom using your child's email address.

家庭作業方面,我們將不再使用QR codes ,取而代之的是張貼在我們的Google教室系統上。請使用您孩子的電子郵件地址登入Google教室。



















Important Dates 重要記事:

09/24: Special Newsletter

10/10: National Day (No School)

• 09/24: 週報特別版

10/10: 雙十節國慶日(休假)

